

## Englishday in Sally Town

On Wednesday the 14th of June 2017, parts of the Ernst-Reuter-School turned into Sally Town, where the third graders helped Sally, the kangaroo, to get her things back. Sally wanted to go on holiday, but her suitcase was empty! So the third graders went to Sally Town, where the pupils of the 4a, 4b and 4c had prepared tasks for them. At the marketplace of Sally Town they made a fruit salad, funny pizza, ice cream and cocktails. In the shopping centre they could get instruments, sports equipment, clothes and toys. There was a doll's repairer (teddy's doctor), too. The third graders also visited Sally's farm, the zoo and the animal centre. In Sally's School, they packed a school bag, did some sums and painted pictures. At the weather station they could ask for the weather. Finally, Sally got her things back and could go on holiday!



## Englischtage in Sally Town

Am Mittwoch, den 14. Juni 2017, verwandelten sich Teile der Ernst-Reuter-Schule in Sally Town, wo Drittklässler und Drittklässlerinnen Sally, dem Känguru, halfen, ihre Dinge zurückzubekommen. Sally wollte in den Urlaub fahren, aber ihr Koffer war leer! Also machten sich die Drittklässler auf den Weg nach Sally Town, wo die Klassen 4a, 4b und 4c Aufgaben für sie vorbereitet hatten.

Auf dem Markplatz von Sally Town machten sie Obstsalat, lustige Pizza, Eiscreme und Cocktails. Im Shoppingcenter konnten sie Instrumente, Sportgeräte, Kleidungsstücke und Spielzeug bekommen. Es gab auch einen Teddydoktor. Die Drittklässler besuchten auch Sallys Bauernhof, den Zoo und das Tierheim. In Sallys Schule packten sie eine Schultasche, lösten Rechenaufgaben und malten Bilder. Bei der Wetterstation konnten nach dem Wetter fragen. Schließlich bekam Sally all ihre Sachen zurück und konnte in die Ferien fahren!

